
INOMHUSLUFTSGRUPPENS PM 
 
Tid: onsdag 11.6.2025 kl.8.30-9.14 
Plats: Smedjan/Teams 
 
Deltagare:  Tina Nordman, bildnings- och välfärdsdirektör, ordförande 

  Yvonne Carlberg, arbetarskyddschef, protokollförare 
  Anna Friberg, utrymmesförvaltningschef  
  Catharina Lindström, fastighetschef 
  Henri Tolvanen, VVS-ansvarig 
  Joakim Wilkman, fastighetsbyggmästare 
  Timo Tenhunen, timmerman 
  Camilla Flinck, städchef 
  Henrik Lagerbohm, arbetarskyddsfullmäktig 
   
  Katja Ristikartano, företagshälsovårdare, teams 
  Johanna Holmberg, hälsoinspektör  
  Katianna Kuula, direktör för hälsoövervakningen 
  
  
  
 

1. Mötet öppnas. 
Mötet öppnades kl.8.34 och närvaro konstaterades. 

2. Förra mötets PM 
Förra protokollet godkändes. 

3. Nya anmälningar 

- 

4. Objekt där undersökningar pågår 

EHS: Utvidgad konditionssyn  

5. Objekt där reparationsplanering pågår 

    - 

6. Objekt där reparationer pågår 

EHS: 

Höjersgården: Golvplattor byts ut i övre våningens korridorer och aula. Inkapslas för 

asbestsanering. Akustikskivor i aulan behandlas. Rektorns ”koppi” monteras ner under 

saneringen. Huset ”stängt” för utomstående under saneringen. 

EHS: Loni Palvelut Oy som tar ner och rengör akustikskivorna som är okantade börjar 

nästa vecka och beräknas vara klara 7.7.25. Där efter behandlas skivorna ännu med 



Grafoseal innan uppsättning. Även i kvarvarande klassrum med okantade takskivor 

behandlas de med Grafoseal. 

Korridorens akustikskivor tas också ner och rengörs av Loni Palvelut Oy och dessa 

behandlas också med Grafoseal innan uppsättning. Industriella mineralfibrer avlägsnas i 

undertryck och inkapslat. 

I källarutrymmet gör Lahdelma asbestsanering på rör där isoleringen innehåller asbest. 

Framtid: 

• Efter att åtgärderna för att förbättra inomhusluftskvaliteten är gjorda i EHS under juni 

kommer utrymmena att få jämnas ut i ett par veckor. 

• I mitten av juli monteras tejp-proven för 14 dygns prov av damm nedfall 

(pölynlaskeumanäyte) i alla 10 utrymmen där mätningarna tidigare också gjordes. 

• I månadsskiftet juli-augusti skickas proven av damm nedfall till labben, resultaten finns att 

tillgå till skolstarten. 

• Samtidigt som tejpproven monteras utförs inomhusluftsmätningar med Andersens-metoden 

i de utrymmen där avvikande mikrobarter påträffades och det tas också ett jämförelseprov 

från uteluften på årstiden är vad den är. De här resultaten skall också finnas att tillgå till 

skolstarten. Delges personal, elever och vårdnadshavare så fort som möjligt. 

Sydspetsens Miljöhälsa kommer också att göra ett uppföljningsbesök i enheten.  

7. Objekt under uppföljning 
 Leiras: Hyresvärden har informerat att hen anlitat experter som skall undersöka 

fastigheten men det finns inga resultat ännu. Fastighetschefen väntar på dem. 

 Pojo daghem: Utrymmesförvaltningen nyss besökt utrymmet och då verkade brukarna 

allmänt nöjda. Huset är gammalt och saknar maskinell ventilation. Årstiden kan påverka 

luftkvaliteten. Henrik är i kontakt med anmälaren för att få en tydligare bild av situationen. 

    

8. Övriga ärenden 
 Pamela Lundström har kontaktat staden för att kunna hjälpa EHS att bli av med 

inomhusluftsproblem. Hon erbjuder NOMO Proffessional mögelborttagningsmedel. 
Inomhusluftsgruppen besluter att inte avvika från nu uppställda planer. 

 Daghemmen som är öppna under sommaren torde nu ha luftvärmepumpar för att 

kunna hålla inomhusluften på skälig nivå. 



 KYK. Fullmäktigemotion angående B-husets inomhusluftsproblem inlämnat. Tekniska 

nämnden behandlar den. Sydspetsens Miljöhälsa begär uppföljnings testning av 

tidigare tätningar i huset. 
Utrymmesförvaltningen förverkligar begäran. 

 Ordförande skickar bokningar för hösten 2025 och våren 2026 mötestider. 
 

9. Mötets avslutande 
Mötet avlutades kl.9.14 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 


